
 

 

Sarral 27 de novembre de 2020, s’ha reunit l’assemblea general ordinària de l’AFA de 

l’escola Salvador Ninot de Sarral amb l’assistència de 23 membres (annex 7-20). 

El president inicia la sessió i es passen a tractar els punts de l’ordre del dia (annex 8-20) 

1-La secretaria llegeix l’acta de l’assemblea general del curs 2019-2020. 

2-El President llegeix la memòria del curs 2019-2020 i s’aprova.(annex 9-20) 

3- informacions diverses: 

      3.1-La tresorera, Roser Porta,  explica l’estat de comptes. (annex 10-20) 

      3.2-La vocal d’extraescolars, Susana Fontanals, explica que durant el curs 2019-      

2020 no es va fer ni robòtica ni natació ja que no hi van haver suficients nens inscrits i 

que es va realitzar multi esports amb 28 nens inscrits i futbol amb 40 nenes inscrits. 

      3.3- El vocal d’esports, Oscar Pardina, explica les novetats del curs 2020-2021: 

-Material Escolar: Aquest curs l’AFA ha deixat de fer d’intermediari i els diners de 

material escolar es paguen directament a l’escola i es gestiona des d’allí. 

-Llibres: Aquest curs l’AFA tampoc ha fet d’intermediari en el cobrament dels 

llibres i ho ha gestionat directament l’escola. Des de l’ajuntament s’ha posat la 

condició igualment que si una família no és membre de l’AFA no te dret a 

beneficiar-se de la subvenció en la quota dels llibres. 

-Relació econòmica AFA-escola: s’explica que l’AFA ajuda a l’escola en unes 

despeses fixes com són el professor de reforç de parla Anglesa, etc, i que en les 

despeses extraordinàries s’ha consensuat que se’n parlarà amb l’AFA abans de 

comprar el que sigui necessari i hi haurà un acord AFA-escola. 

- L’Oscar Pardina comenta també que aquest any s’ha insistit en tenir bé el tema 

de la Protecció de dades, per tal de poder tenir una base de dades ben 

regularitzada. 

- El President, Miquel Llordes, comenta que aquest curs s’han fet les enquestes 

via telemàtica i que d’aquí va sortir la idea de fer patinatge com a extraescolar. 

També fa un incís dient que qualsevol pare que tingui alguna inquietud pot dir-

ho a qualsevol membre de l’AFA, i que es poden passar més enquestes durant el 

curs per tal de poder decidir el que sigui d’interès de la majoria de pares. 

 



4- La secretaria comunica el resultat de les eleccions del passat 24 de novembre que es 

van celebrar al pati de l’escola, van votar 18 famílies i el resultat  ha estat el següent: 

 -Abderrahim Jalal Marou: 15 vots 

 - Montserrat Cervelló Barrubes: 15 vots 

 - Ana Beatriz Tudó Castellà: 15 vots 

 - Nuls: 3 

*S’aprofita per donar les gràcies per la seva dedicació als membres sortints de l’AFA:  

Lluisa Bonet, Susanna Fontanals i Pau Moreno. 

  

5- Es passa al torn obert de paraula:  

La Núria salto comenta que aquest any, amb el tema del COVID-19, necessiten alguna 

idea com a regal de reis que no sigui un joc comunitari, ja que no poden jugar-hi tots 

junts.  Pregunta si hi ha algun pare que tingui alguna idea de regal de reis individualitzat 

per els nens de primària. 

 

Sense més temes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22:37h 


